

Articles from Tådås

Styrelsesammanträde med Tådås väg- och samfällighetsförening 2009 07-20

2009-07-20 07:07:39 admin Tådås

Protokoll fört vid styrelsesammanträde med Tådås väg- och samfällighetsförening 2009 07-20

Närvarande: Hans Alter, Rolf Persson, Annica Svensson, Bo Norin och Gunnar Sahlström..

Lokal: hos Hans

1. 1. Sammanträdet öppnades av ordföranden Hans Alter. Han informerade från stämman om styrelsefrågan. En viktig uppgift för den tillfälliga styrelsen är att stötta valberedningen och sköta de löpande ärendena, inte driva nya frågor.

1. 2. **Konstituering:**
Hans ordförande
Gunnar sekreterare
Rolf kassör
Beslöt ha kvar tidigare firmatecknare till den ordinarie styrelsen väljs.
2. 3. **Extra stämman**
Det finns bestämt i stadgarna vilka punkter som måste vara med. Dessutom beslöt vi ta med övriga frågor och självfallet val av styrelse och ordförande. Här kan ett brev ev behandlas som inkommit från Sture Helgesson.
Ett förslag från Rolf om behandling av skrivelser oa omarbetas av Hans och tas upp som styrelsens förslag.
Hans gör ett förslag till kallelse i samarbete med Gunnar.
I kallelsen skall vi uppmana alla att engagera sig i föreningens arbete, särskilt ingå i styrelsen och också efterlysa folk till en festkommitté. Vi skall också efterfråga var det kan bli problem vid extrema regn (se p 20 i stämmoprotokollet)
Rolf kontaktar Gunilla Jägemalm om att fråga Christer Wannheden om att ställa upp som ordförande för extrastämman.
Att ha t ex kaffe beslöt vi avvakta med hur vi gör.
3. 4. Gunnar tog upp frågor som stämman bestämt att **kommande styrelseskulle** behandla (punkter hänvisar till stämmoprotokollet):Byta ut

olämpliga mätare och åtgärda felaktiga inkopplingar, p10. Beslöts att Hans kontaktar Olle Karlsson och Jan Kånäs om detta. Debiteringen tar Rolf hand om. Utskicket av den ordinarie debiteringen tar Ami Kvist hand om.

Ersättning till Bo Andersson (och ev fler, p7, avloppet), frågor om grannsamverkan (p19) och vidare ev hantering betr extrema regn (p20) överläts åt kommande ordinarie styrelse.

4. 5. **Vattengruppen** har sänt ett mail om vattenanläggningens status och förslag till den fortsatta driften.

Hans informerade att Bengt Hansson, Tomas Berner och Jimmy Nero erbjudit sig att ta över efter Sture Helgesson, som dock kvarstår som sakkunnig i vattengruppen.

Beslöts att Hans kontaktar dem och Jan K om övertaget.

5. 6. **Övriga frågor**

-a. Per-Åke Berntsson hade betalat för mycket i avgift innan han sålde sin fastighet. Beslöts att Gunnar kontaktar nya ägaren och upplyser om att det är pga detta som han fått avgiftssänkning och att han får komma överens med P-Å i frågan.

-b. Betr lukt från **reningsverket** beslöts att avvakta med ytterligare åtgärder.

Jan Olausson har erbjudit sig att hjälpa till med avloppsfrågor.

6. 7. Nästa styrelsemöte blir den 29.8 kl 10.00 hos Rolf.

7. 8. Sammanträdet avslutades.

Gunnar Sahlström
sekreterare

Hans Alter
ordförande